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P R O T O K Ó Ł XXXII/18 

 

z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 23 marca 2018 r. w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1225 . 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, co stanowi 86,66 % (zgodnie 

z listą obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Pawłowska Danuta 

2. Ołdakowski Jan 

3. Jabłoński Ryszard Andrzej  

4. Sosnowska Renata 

5. Czarkowski Sławomir 

6. Wojtkowski Mirosław 

7. Czartoszewski Piotr 

8. Niemyjski Sławomir 

9. Paprocki Piotr 

10. Stypułkowski Henryk 

11. Szymoniak Andrzej 

12. Żebrowska Wioleta 

13. Pabich Marek 

Radnie nieobecni na Sesji – usprawiedliwieni: 

1. Dąbrowski Marian 

2. Dąbrowska Wiesława 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 

2. Zastępca Burmistrza – Pan Michał Gąsowski 

3. Skarbnik Gminy – Pani Anna Wiśniewska 

4. Sekretarz Gminy – Pani Elwira Zaręba 

5. Marszałek Województwa Podlaskiego – Pan Jerzy Leszczyński 

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 

7. Informacja na temat kosztów eksploatacji świetlicy, w tym wynajmu Izby Tradycji  

w Wojnach Szubach za 2017 rok. 
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8. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szepietowie za 2017 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2021 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2018-2024. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Podlaskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Szepietowo na okręgi wyborcze, ustalenia 

ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Szepietowo na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

14. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Zakładu Wodociągów, 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szepietowo w 2018 roku. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 12 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

 Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

  

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznała Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Sławomir Niemyjski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.4. Interpelacje Radnych. 

Radni nie zgłosili interpelacji. 
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Ad.5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

Burmistrz przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Ponadto Burmistrz 

poinformował, że: „rozpoczął się remont/termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego tak 

jak Państwo zauważyliście teren budowy jest ogrodzony i chciałem tutaj zwłaszcza Państwa 

sołtysów przeprosić za utrudnienia przy pobieraniu nakazów. Wszyscy wyprowadziliśmy się 

z budynku Urzędu Miejskiego i pracujemy w zasadzie w trzech miejscach: zasadnicza część 

urzędu jest w sali na górze, księgowość, Pani Sekretarz i Pani Skarbnik w pomieszczeniach 

Gminnego Ośrodka Kultury; opieka społeczna i Urząd Stanu Cywilnego jest w 

pomieszczeniach Gminnej Spółdzielni na piętrze – wejście od tyłu budynku, a Zakład 

Wodociągów Kanalizacji i Oczyszczania w zwolnionym mieszkaniu w Ośrodku Zdrowia. Ze 

względu na to, aby nie blokować pracy wykonawcy doszliśmy do wniosku, że 

najrozsądniejszym rozwiązaniem będzie udostępnienie całego budynku. Zakres prac obejmuje 

wymianę centralnego ogrzewania i wymianę okien, więc nie dałoby się pracować w takich 

warunkach. Jeszcze raz przepraszam za utrudnienia, ale żeby było lepiej przez moment musi 

być gorzej. Chyba wszystkim udało się odebrać nakazy, także nie było innego wyjścia. Prace 

budowlane trwają, firma dość sprawnie rozpoczęła i mam nadzieję, że nie zmniejszy tempa, a 

budynek będzie dosyć  szybko wyglądał trochę inaczej. To, że wymagał remontu to chyba 

wszyscy Państwo widzieliście. 

Druga rzecz, która między czasie się odbyła to dwa przetargi: powtórzony przetarg na 

budowę targowiska miejskiego oraz przetarg na prace remontowe w budynkach przedszkoli, 

czyli dostosowanie przedszkoli w ramach dofinansowania z Lokalnej Grupy Działania. 

Myślę, że o przetargach będziemy rozmawiali przy okazji zmian w budżecie, generalnie jeden 

i drugi przetarg poszedł drożej niż mieliśmy przewidziane środki w budżecie bo ceny prac 

budowlanych i materiałów niestety wzrosły i będziemy w dalszej części sesji rozmawiali o 

zwiększeniu środków na ten cel.  

Kolejną rzecz odbył  się przetarg na budowę chodnika przy ciągu drogi wojewódzkiej w 

miejscowości Pułazie-Świerże. Jest już po przetargu i też przetarg poszedł drożej niż 

kosztorys przewidywał. Natomiast Zarząd Dróg Wojewódzkich (myślę, że Pan Marszałek o 

tym w dalszej części w swojej wypowiedzi powie) pokryje różnice pomiędzy kosztorysem, a 

najtańszą ofertą, czyli nie będzie zwiększenia naszego udziału. Zwiększenie weźmie na siebie 

Zarząd Dróg Wojewódzkich. Wykonawca jest już wyłoniony. Z tego co mówili panowie z 

dyrekcji Dróg Wojewódzkich, będą chcieli od razu z wiosną zaczynać prace jako jedną z 

pierwszych inwestycji. 

Jeszcze jedna taka dosyć ważna dla nas informacja, po raz trzeci odbył się przetarg na 

przebudowę drogi krajowej przez Szepietowo, czyli od znaku wjazd do Szepietowa, do znaku 

wyjazd z Szepietowa. Państwo pamiętacie ja mówiłem w zeszłym roku o tym przetargu, teraz 

odbył się trzeci. Drogi Krajowe mają w budżecie na przebudowę tej drogi 10,5 mln, natomiast 

najtańsza oferta jest znowu na 22,5 mln. Ale ciekawostka druga oferta cenowa jest na 41,5 

mln. Czyli takie są różnice w cenach. Z tego co rozmawiałem z przedstawicielami Dróg 

Krajowych jest realna szansa, że dołożą. Jest szansa, żeby ta inwestycja była realizowana. Z 

tym, że w tym przetargu wydłużony został termin realizacji zadania do końca 2019 roku. 

Założenie było takie, że wydłużenie terminy pozwoli na obniżenie ceny inwestycji.  

Wszystkie oferty z poprzednich przetargów były na ponad 20 mln. Teraz jest 22,5 mln. Mamy 
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nadzieję, że Drogi Krajowe wezmą pod uwagę, że nie ma szans na tańsze zrobienie tego i 

jakieś środki finansowe na inwestycje zostaną wygospodarowane.  

Złożony został wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na odcinek drogi w ramach Programu 

Przebudowy Dróg Dojazdowych  do Pół – Rekultywacji Gruntów tj. droga z Dąbrowy-Łazy 

w stronę Czyżewa, Dąbrowa Nowa Wieś, bo tak mieliśmy to ustalone. 

Był złożony wniosek do Funduszu Ochrony Środowiska na uzupełnienie wyposażenie”. 

Burmistrz zapytał obecnego na obradach Sesji Pan Zbigniewa Piszczatowskiego Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Dąbrówce Kościelnej czy placówka złożyła wniosek. Co zostało 

przez Pana Dyrektora potwierdzone. Burmistrz powiedział, że: „my też złożyliśmy wniosek 

na uzupełnienie wyposażenia ochotniczych straży pożarnych. Staramy się pisać na wszystkie 

projekty, które się pokazują. Natomiast bolączką jest taką i to do Pana Marszałka jeszcze 

przez jego wystąpieniem, że strasznie długo trwają procedury rozpatrywania wniosków w 

Urzędzie Marszałkowskim i to bardzo nam komplikuje realizację. Wiem, że Urząd 

Marszałkowski jest zasypany wnioskami, ale…” Po zakończeniu wypowiedzi Burmistrz 

przekazał głos Marszałkowi Województwa Podlaskiego Panu Jerzemu Leszczyńskiemu. 

 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński „Szanowni Przewodniczący, 

Szanowna Rado, Szanowni Panowie Burmistrzowie, Sołtysi i Państwo tutaj obecni, chciałem 

podziękować za zaproszenie na dzisiejszą sesję. Staram się w miarę możliwości uczestniczyć 

od czasu do czasu, żeby z jednej strony przekazać bieżące informacje, omówić współpracę 

pomiędzy Zarządem Województwa, a miastem i Gminą Szepietowo, ale też posłuchać 

Państwa uwagi na ten temat. Ważne jest aby mieć też wiedzę i rozeznanie jak wygląda 

realizacja zadań samorządowych. Na wstępie chce nawiązać do tego co Pan Burmistrz 

powiedział, samorząd Szepietowo korzysta z wielu możliwości jakie dają programy, które są 

realizowane w ramach tego co prowadzi Urząd Marszałkowski przede wszystkim tj. Program 

Rozwoju Obszarów Wiejskich i nasz Regionalny Program Operacyjny, a także w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich działa Lokalna Grupa, też na działania z programu 

LEADER dotacje są przekazywane. Jeśli chodzi o PROW chcę przypomnieć, że podpisaliśmy 

umowę na urządzenie targowiska miejskiego w Szepietowie, który będzie  realizowany w tym 

roku. Myślę, że jest to potrzebna inwestycja. Z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich jest 

realizowana budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Szepietowo-Wawrzyńce i 

także w ramach Lokalnej Grupy Działania szatnia na stadionie i dostosowanie obiektów 

przedszkolnych. W LGD są różne priorytety i dofinansowania są nie tylko na działania 

samorządów, ale również inwestycje przedsiębiorców i działania podejmowana przez 

organizacje pozarządowe. Jeżeli chodzi o nasz Regionalny Program Operacyjny wcześniej 

były też składane wnioski na termomodernizację obiektów, w wielu przypadkach były błędy 

we wnioskach lub po ocenie środków brakowało. Ale przy następnym razie się udało czego 

efektem jak wspominał Pan Burmistrz wcześniej jest kompleksowa termomodernizacja 

budynku Urzędu Miejskiego, dotacja prawie 1 mln zł z Regionalne Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego. Prowadzone z wykorzystaniem środków zewnętrznych działania 

to nie tylko trwałe inwestycje i kwestie związane z budową bądź modernizacją obiektów 

publicznych bądź innych. Ważna jest również kwestia rozwoju, a więc przede wszystkim 

edukacja. Jest realizowany duży projekt „Mój rozwój naszą przyszłością” we wszystkich 

szkołach gminnych z dofinansowaniem w wysokości 509.000 zł w ramach Regionalnego 
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Programu z Funduszu Społecznego. Regionalny Program składa się z dwóch funduszy: 

Funduszu Rozwoju Regionalnego z którego jest finansowana termomodernizacja budynku 

urzędu, a Fundusz Społeczny dotuje różne działania społeczne i edukacyjne tj. rozwój 

osobisty, podniesienie kompetencji. Również chciałbym powiedzieć i zachęcić do udziału w 

projekcie realizowanym w ramach tego funduszu przez Miasto Łomża – bony edukacyjne. 

Można korzystać z tego na studia bądź szkolenia. Jest szereg różnych działań o których nie 

mówię, ale korzystają z nich też mieszkańcy powiatu wysokomazowieckiego, ale też i gminy 

Szepietowo. Także zachęcam do korzystania z informacji jakie są na naszych stronach, ale też 

nasze punkty informacyjne prowadzą, bo jest szereg takich możliwości dokształcania się i 

kształcenia szczególnie w kierunku zawodowym. Jeżeli chodzi o powiat wysokomazowiecki 

to uruchomiliśmy też nabór (który właściwie jest zamknięty), ale też szkoły zawodowe w 

Wysokiego Mazowieckiego będą korzystać ze wsparcia mam nadzieję, też programu na 

rozwój tych szkół. Także jest też szereg działań, które może bezpośrednio nie dotyczą gminy, 

ale też ważnych z punktu widzenia dzieci i młodzieży i przyszłości tutaj też mieszkańców 

gminy Szepietowo. 

Wspomnę też jest realizowany projekt związany z rewitalizacją pomnika w Dąbrówce 

Kościelnej, który jest już dokończony. Finansowany był również z Regionalnego Programu 

Operacyjnego, w ramach ochrony zabytków. Reasumując można powiedzieć, że ponad 4 mln. 

zł w różnych tych projektach o których wspomniałem zostało pozyskane przez Gminę 

Szepietowo w ramach możliwości danych przez programy. Ale to nie wszystko, chciałbym 

przejść teraz do dróg. Niestety na drogi gminne z naszego Regionalnego Programu 

Operacyjnego nie można uzyskać dofinansowania, my finansujemy tylko drogi wojewódzkie 

– własne przede wszystkim jeśli chodzi o przebudowę. Natomiast w większości samorząd 

korzysta z Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, gdzie wnioski składane są do Wojewody, 

ale to jest inny program i z tego Wy korzystacie. Natomiast Gmina nie mogła skorzystać z 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, był wcześniej nabór, ale chcę powiedzieć, że żadna 

gmina z powiatu wysokomazowieckiego i siemiatyckiego nie spełniała tych warunków. 

Wysokie dochody i niskie bezrobocie wyłączały możliwość uzyskania dotacji. Skorzystały 

inne powiaty, ale myślę, że też są potrzeby na drogi i w tamtym terenie. Tak został 

skonstruowany PROW i my na to wpływu nie mamy, ponieważ kryteria ustalało Ministerstwo 

Rolnictwa. Jasno chcę powiedzieć, że to nie jest wola Marszałka, że tak się kiedyś stało. 

Wnioski, które były składane nie zostały ujęte. Ogólnie rzecz biorąc wszystkie wnioski są w 

trybie konkursowym i trzeba przygotować dobry wniosek od strony merytorycznej i 

formalnej, a przede wszystkie spełnić określone kryteria i wtedy można uzyskać 

dofinansowanie. Także też chcę powiedzieć, że jako Zarząd czy jako Marszałek mamy 

ograniczone możliwości kierowania poszczególnych projektów do gmin czy powiatów, 

ponieważ może to być zrobione na poziomie budowania kryteriów i przygotowania 

programów. Natomiast później jest to już konkurs, takie są zresztą zasady wydatkowania 

środków unijnych. Żebyśmy też mieli świadomość, często się mówi ‘Tutaj Marszałek dał, a 

tutaj nie dał’, to nie jest tak. Chcę żebyśmy się też w tym temacie jasno rozumieli. 

Jeżeli chodzi o drogi to tutaj na terenie gminy Szepietowo droga wojewódzka w kierunku 

Piekut z Dąbrówki Kościelnej myślę, że nieźle to wygląda. Jest parking zrobiony przy 

kościele, a w tym roku tak jak Pan Burmistrz wspomniał będzie robiony chodnik w 

miejscowości Pułazie-Świerże. Przetarg jest rozstrzygnięty na 305.000 zł, my będziemy 
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finansować w ramach naszych środków remontowych w wysokości 225.000 zł  i to będzie 

mam nadzieję jak najszybciej wykonane.  

Również wychodząc naprzeciw powiatom, może to nie są duże pieniądze, ale uruchomiliśmy 

program dotyczący budowy dróg lokalnych i już ten konkurs Zarząd rozstrzygnął, w 

poniedziałek jest Sejmik i ostatecznie będzie zatwierdzona na sejmiku lista projektów. 

Odcinek drogi z Dąbrówki do Brzósk to jest droga powiatowa i to może już nie na waszym 

odcinku tylko gminy Wysokie Mazowieckie. Droga zostanie dofinansowana ze środków z 

budżetu województwa i będzie zrobiona. Myślę, że dla Was, dla mieszkańców Szepietowa 

jest to ważna droga i dobra informacja, że będzie w tym roku zrobione. Oczywiście jest to 

finansowane z powiatu, z Gminy Wysokie Mazowieckie i z naszego budżetu. Rozmawiałem z 

Burmistrzem, Starostą i z Wójtem z Wysokiego taka prośba była. Jedną drogę z powiatu 

można było sfinansować i został wytypowany właśnie ten odcinek. Dotacja jeżeli chodzi o 

samorząd województwa będzie w wysokości 330.000 zł. 

Co roku też dofinansowujemy drogi dojazdowe do pół, w tym roku też jest konkurs na 

ukończeniu. Myślę, że w miarę możliwości droga wspomniana przez Burmistrza też będzie 

dofinansowana. Jeżeli chodzi o dalsze drogi, tu była mowa o drogach krajowych, ja wspomnę 

o drodze wojewódzkiej. Mamy ograniczone możliwości remontowe. W tamtym roku został 

wykonany odcinek na gminie Nowe Piekuty w miejscowości Kostry Noski – myślę, że dalej 

pewien odcinek zostanie wyremontowany. Natomiast Państwa myślę, że interesuje co dalej z 

drogą do Białegostoku, czyli Wysokie Mazowieckie-Białystok. W tej chwili jako 

województwo jesteśmy można powiedzieć liderem w kraju pod względem inwestycji na 

drogach wojewódzkich. Może tego nie widać tutaj, ale jak jedziecie do Białegostoku to widać 

jak jest droga od Łap rozkopana w kierunku Białegostoku. Są to cztery drogi w obszarze 

Białegostoku finansowane z Programu Polski Wschodniej. Pozyskaliśmy jako województwo 

440 mln zł. Oczywiście musimy do tego dołożyć swoje środki i to grube miliony. Dlatego też 

może słyszeliście, że na ten rok i kolejny planowany jest spory deficyt w budżecie 

województwa, ale to wynika przede wszystkim z finansowania inwestycji drogowych, ale nie 

tylko. Droga na odcinku Kleosin-Markowszczyzna będzie w tym roku zrobiona – do września 

ma być ukończona. Natomiast odcinek Markowszczyzna-Łapy ma być ostatecznie ukończony 

w przyszłym roku. Koszt obu odcinków to ponad 300 mln. zł. 

W tym roku ukończony został projekt na odcinek Wysokie–Roszki Wodźki i w tej chwil 

składany będzie wniosek do Wojewody o uzyskanie decyzji o warunkach budowy tzw. ZRID. 

Myślę, że w najbliższym czasie będziemy ogłaszać przetarg na przebudowę tej drogi. Droga 

na być wykonana w dobrym standardzie z obejściem Broku, Mazur i do miejscowości 

Roszki-Wodźki. Realizacja tej drogi myślę, że w ciągu dwóch lat. Problemy, które myślę, że 

również Wy macie związane są ze wzrostem kosztów realizacji inwestycji. Koszty bardzo 

wzrosły ostatnio. Przetargi są praktycznie o 100 % wyższe niż szacunkowe koszty i to jest 

problem przede wszystkim dla samorządów. Mam nadzieję, że uda nam się zrobić te 

wszystkie zaplanowane drogi. Bo my jeszcze robimy drogi wojewódzkie w obszarze Łomży, 

w mieście Suwałki, a jeszcze droga do Supraśla jest teraz realizowana i droga w kierunku 

Hajnówki. To są rzeczywiście strategiczne odcinki, w sumie te inwestycje na drogach to jest 

na dzień dzisiejszy 1 mld 200 mln zł. Mówię dlatego o tym, żeby też mieć obraz jak to 

wygląda z punktu widzenia województwa. Natomiast nasz budżet nie jest budżetem dużym. 

Województwa dysponuje dosyć ograniczonymi środkami własnymi. Liczymy przede 



7 

wszystkim na dotacje i chcemy to  racjonalnie wydać. Także zostaje nam odcinek Roszki-

Wodźki-Łapy, czyli tzw. obwodnica Łap. Tutaj rzeczywiście na dzień dzisiejszy jest problem. 

Plan jest, pozwolenie jest, z tym, że na ostatni przetarg jest na ponad 200 mln zł 

rozstrzygnięcie, my tych środków nie mamy na dzień dzisiejszy. Myślę, że w przyszłości 

będą pieniądze i ta droga będzie realizowana. Także reasumując droga w kierunku 

Białegostoku do 2020 roku będzie wykonana myślę, że już w pełni na odcinkach tych co 

powiedziałem. Zostanie jeszcze obwodnica Łap, która też powinna być zrealizowana, myślę, 

że samorząd województwa będzie się starał uzyskać środki bądź zewnętrzne, bądź w kolejnej 

perspektywie. Zobaczymy jak to się ułoży, w każdym bądź razie wtedy to już będzie cały ciąg 

drogi wykonany. 

Jeżeli chodzi o inne działania to chce powiedzieć, że dofinansowaliśmy też wyjazd 

Dziecięcego Zespołu Pieśni i Tańca na festiwal w Bułgarii. Zwrócił się do nas samorząd i 

dofinansowaliśmy, myślę, że to jest ważne, bo chcę podkreślić, że macie naprawdę bardzo 

dobry zespół. Gratuluję. Zresztą Gminy Ośrodek Kultury jest bardzo aktywnie prowadzony, 

czasami uczestniczę w tych wydarzeniach i to bardzo dobrze, bo to jest i dla mieszkańców  i 

dla młodzieży i dla dzieci rozwój. Także jak najbardziej.  

Wspomnę też o kwestii, która też była swego czasu istotna. Teren inwestycyjny na terenie 

Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego. Myślę, że dobrze by było gdyby to zostało w 

końcu sfinalizowane. Myślę, że my i województwo wtedy, czyli Zarząd Województwa miał 

bardzo dobrą wolę, zresztą i Wy jako samorząd Miasta i Gminy Szepietowo, żeby ten teren 

inwestycyjny uruchomić, żeby powstała tam inwestycja. Niestety muszę z przykrością 

stwierdzić, że ze względów można powiedzieć politycznych wszystko to się opóźnia. Z 

drugiej strony nie ma woli żeby skończyć tą sprawę i żeby teren ten był uruchomiony. Nie 

chcę komentować. Ja staram się patrzeć, ponieważ jestem Marszałkiem, który mieszka na 

terenie powiatu wysokomazowieckiego, współpracuję ze wszystkimi niezależnie do opcji 

politycznych, bo dla mnie też jest ważne, żeby wszystkie samorządy, gminy powiatu 

wysokomazowieckiego korzystały i myślę, że korzystają na równych prawach i nie ma 

żadnych ograniczeń. Zresztą to co powiedziałem, przede wszystkim środki są dzielone w 

formie konkursu. Natomiast inna sprawa przygotowania programów, polityki, wcześniejszych 

rozmów itd. to jest ważne. Myślę, że ci co chcą rozmawiać współpracować, ja jestem zawsze 

otwarty i myślę, że wiele różnych inicjatyw to co możliwe na terenie powiatu i też na ternie 

gminy Szepietowo i miasta zostało wykonane. Chciałem bardzo podziękować za tą 

dotychczasową współpracę i mam nadzieję, że jeszcze do końca kadencji uda nam się może 

jeszcze pewne rzeczy rozpocząć. Chcę przypomnieć, że ten rok to jest też rok obchodów 100 

lecia niepodległości państwa Polskiego. Także też chcemy jako samorząd województwa się w 

to włączyć, są obchody wojewódzkie, powiatowe, ale też będzie uruchomiony taki projekt 

małych granów na wsparcie inicjatyw z tym związanych przez WOAK, czyli Wojewódzki 

Ośrodek Animacji i Kultury, także zapraszam do składania wniosków, może też tutaj 

skorzystacie z tego. Myślę, że warto też godnie obejść 100 niepodległości, to jest też bardzo 

ważna rocznica. Zresztą mamy tych rocznic bardzo dużo, bo też obchodziliśmy 250 lecie 

Konfederacji Barskiej. Przypomnę, że Kazimierz Puławski, jego rodzina pochodzi z Pułazia, 

tutaj z gminy Szepietowo. To jest też akcent niepodległościowy i trzeba o nim pamiętać, co 

prawda dawny, ale też ważny. Tym bardziej w kontekście tego, że jest to też bohater walki o 

niepodległość Stanów Zjednoczonych. Także widzimy, że to się nam pięknie łączy. Jeszcze 
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raz dziękuję, jakby były pytania to chętnie odpowiem jak będę w stanie. Z tym, że po tym 

Państwa opuszczę, ponieważ tak przejazdem trochę jestem, dzisiaj mam jeszcze szereg 

obowiązków. Życzę w związku ze zbliżającymi się Świętami Wielkiej Nocy radosnych, 

spokojnych, rodzinnych Świąt Wielkiej Nocy. To są też święta związane ze 

Zmartwychwstaniem Chrystusa, ale też z wiosną. Rodzi się nowe życie, żeby nam jak 

najlepsze owoce tego narodzenia, nowego życia przyniosły. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady podziękował Marszałkowi za wystąpienie. 

Radny Henryk Stypułkowski „Panie Marszałku chciałbym wrócić do tej inwestycji 

dotyczącej drogi pomiędzy Wysokiem Mazowieckiem, a Białymstokiem. Dla mnie jako 

szarego mieszkańca naszego powiatu jest niezrozumiałe dlaczego już dawno nie została 

wybudowana droga bezpośrednio łącząca Wysokie Mazowieckie z Białymstokiem tą starą 

trasą. Wiemy, że Mlekovita jest jednym z największych pracodawców w naszym 

województwie i tutaj te szlaki komunikacyjne łączące największe miasta naszego 

województwa z Mlekovitą powinny być priorytetem w inwestycjach. Ja akurat jestem 

mieszkańcem Pułazia i do Białegostoku jeżdżę przez Łapy i dla mnie akurat to 

najkorzystniejsza droga, jeżeli jeszcze remont drogi w Poświętnem zostanie dokończony. Ale 

tak z punktu widzenia większości mieszkańców naszego powiatu, którzy jeżdżą do 

Białegostoku przez Wysokie to trochę takie dziwne połączenie, bo będą musieli nadłożyć 

drogi w Roszkach skręcać na obwodnicę Łap i dopiero dotrzeć do Białegostoku nakładając 

ileś tam kilometrów. Dla mnie jest to niezrozumiałe. Ja wiem, że batalia o przebieg tej trasy 

toczyła się przez dłuższy okres, ale dlaczego taki wynik tej batalii to ja naprawdę nie 

rozumiem.” 

 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński „Tak jak mówiłem taki jest 

w tej chwili plan, który został wcześniej ustalony. Ja praktycznie zastałem realizację 

zaplanowaną w takim układzie. Długość tej drogi jest porównywalna, może różnica jest 

niewielka. Myślę, że to akurat nie jest najważniejsze, bo od Łap będzie już droga 

dwupasmowa. Oczywiście nie w takim standardzie szybkiego ruchu, bo będą ronda, rozjazdy, 

ale będzie wiadukt nad torami, także można powiedzieć, że będzie taka bezkolizyjna. Tak 

ustalono jeszcze przez poprzedni Zarząd Województwa, że w taki sposób będzie to 

wykonywane. To jest jedna kwestia, czy teraz to zmieniać? Jak tylko zostałem członkiem 

Zarządu to też ten temat drążyłem i rozważałem, ale przekonałem się też żeby zostawić ten 

plan tak jak jest. Natomiast kwestia dlaczego ta droga z Wysokiego do Białegostoku 

wcześniej nie została zrobiona to też się dziwię, słuszna uwaga. Tym bardziej, że mamy taki 

duży zakład jak Mlekovita w Wysokiem Mazowieckiem. Myślę, że tak jak zawsze były jakieś 

inne priorytety poprzednich Zarządów Województwa, czy Sejmików. Druga sprawa też 

czekano na ukończenie budowy S8 trasy ekspresowej Warszawa-Białystok, ona na odcinku 

Zambrów-Białystok jest już ukończona. Była to droga objazdowa i w dalszym ciągu jest w 

razie jakichś wydarzeń. Był argument, że zostanie zrobiona S8 przyjdzie czas na drogę 

Wysokie-Białystok. Oczywiście ja uważam, że to też za późno, ale dzięki temu, że ja też 

jestem w Zarządzie Województwa budowa tej drogi zostanie rozpoczęta mam nadzieję, że 

jeszcze w tym roku. Z tym, że inwestycje na drogach wojewódzkich też rozkładają się w jakiś 

sposób. Wsparcie z Programu Polski Wschodniej, czy wsparcie ze środków takiego programu 

pięciu województw udało się uzyskać, to nie obciąża naszego budżetu. Jeszcze raz 
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zaznaczam, że ceny poszły tak wysoko, że i tak pewnie będziemy mieli problemy, żeby 

zrealizować wszystkie zaplanowane inwestycje drogowe, bo są to też drogi i na północy 

województwa i jest tzw. Wojewódzki Plan Transportowy, który nas obowiązuje i też nie 

wiem jak my go wykonamy. Ale to droga do Białegostoku, przynajmniej Wysokie – Roszki-

Wodźki ona musi być w pierwszym rzędzie zrobiona. Tyle mogę odpowiedzieć, na pewne 

sprawy wpływu też nie miałem. Ale to co w tej chwili już jest myślę, że rokuje na przyszłość, 

że cały ciąg zostanie wykonany. Ta obwodnica Łap może trochę dalej będzie przesunięta. 

Choć do końca też nie wiemy, bo liczymy na zmiany w programie. Składamy różne 

propozycje do realizacji też zmian w naszym Programie Operacyjny. Myślę, że jeżeli będą 

możliwości przesunięcia i zgoda Komisji Europejskiej na inwestycje drogowe, a myślę, że 

taka będzie, będzie również możliwość wykonania tej drogi. Zobaczymy mam nadzieję, że 

tak będzie. Natomiast jeszcze odnosząc się do uwagi Pana Burmistrza, mnie to też boli, że 

procedowanie wniosków w niektórych obszarach się przedłuża. Ale też trzeba powiedzieć, że 

w ubiegłym roku uruchomiliśmy dużo konkursów i też trzeba zrozumieć, że tymi zasobami 

jest trudno. Zwiększyliśmy zdecydowanie zatrudnienie, ale mimo wszystko te terminy się 

przedłużają. W tej chwili ta górka jest już przerabiana i myślę, że na przyszłość takich 

problemów już nie będzie. Także przepraszam, że takie sytuacje zachodzą, ale też zawsze na 

początku realizacji programu i wdrażania takie sytuacje zachodzą. Nie chce tłumaczyć są 

rzeczy zależne od nas i niezależne. Ale te trudności powiem, że nie powinny występować, ale 

jednak występują. Powiem jasno nie ma zagrożenia aktualizacji całego programu, on zostanie 

zrealizowany, środki żadne nie przepadną. Mamy możliwość skorzystania ze środków do 

2023 roku, także będzie jeszcze możliwość realizacji szeregu różnych projektów i w następnej 

kadencji.” 

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski zapytał, czy zostaną pieniądze? 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński „Musimy zrobić wszystko, 

żeby te pieniądze wydać do końca 2023 roku. Musimy te środki zgodnie z przepisami 

zakontraktować do końca 2020 roku, natomiast wydatkowanie do 2023 roku. A także 

myślimy o następnej perspektywie.” 

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski „Panie Marszałku my jesteśmy 

mieszkańcami gminy Szepietowo i tutaj się rodzi takie pytanie. Jeżeli będę kryteria te, które 

są w tej chwili – my gubimy się na bezrobociu i dochodzie na mieszkańca, to generalnie 

żadne wnioski nie będą u nas przechodzić. Te wszystkie pieniądze wpływają do gmin, gdzie 

jest niższy dochód i wyższe bezrobocie. A tutaj gminy powiatu wysokomazowieckiego, przez 

to, że ludzie ciężko pracują, przez naszą przedsiębiorczość, przez to, że mamy takie zakłady 

jak Mlekovita, która jak zdążył Radny Stypułkowski powiedzieć daje miejsca pracy dla paru 

tysięcy osób. Niestety my na tym cierpimy. Jeżeli nie zmienią się te wytyczne to nie 

będziemy pozyskiwać tych pieniędzy.” 

Burmistrz „Mam drobną uwagę nawiązując do początkowej wypowiedzi Pana Marszałka, w 

której Pan powiedział, że wnioski nie przechodzą, bo są błędne, albo brakuje środków. Ja 

chciałbym powiedzieć, że nasz żaden wniosek nie został odrzucony z przyczyn formalnych 

bądź merytorycznych. Jeśli nasze wniosku nie przechodzą o jedynie z braku środków. Nie 

mieliśmy odrzuconego wniosku w powodu tego, że był źle opracowany.” 

Radny Henryk Stypułkowski zapytał co dzieje się z wnioskiem, który jest w sądzie? 
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Burmistrz powiedział, że brak dofinansowania wynikał też z odmiennej interpretacji 

przepisów przez pracowników Urzędu Marszałkowskiego i Urzędu Miejskiego. „Pan 

Marszałek zapewne wiem o tym, że z jednym wnioskiem jesteśmy w sądzie w tej chwili z 

Panem Marszałkiem. Z przeciwnikiem procesowym nie można siedzieć przy jednym stole, ale 

siedzimy. Także na pewno nie z przyczyn merytorycznych Panie Marszałku.” 

Radny Henryk Stypułkowski „Panie Marszałku nie wypuścimy Pana stąd jak tej sprawy Pan 

z nami nie przegra”.  

 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński „Jestem za tym, żeby 

przegrać” 

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski „Panie Marszałku bardzo dziękujemy za 

odwiedziny i prosimy częściej.” 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński podziękował i odniósł się do 

wypowiedzi Przewodniczącego dotyczącej kryteriów: „Oczywiście teraz zaczyna się dyskusja 

na temat nowej perspektywy. W maju Komisja Europejska ma przedstawić propozycje co do 

polityki spójności, czyli programów regionalnych, które do tej pory były realizowane, ale też 

wspólnej polityki rolnej, czyli tej części rozwoju obszarów wiejskich, czyli tego drugiego 

filaru, z którego samorządy też korzystają. Ta dyskusja już się zaczyna. Wczoraj 

rozmawiałem z Ministrem Zarudzkim, który odpowiada za zadania delegowane, czyli rozwój 

obszarów wiejskich dla samorządów i zapewniał, że rząd stara się, negocjuje, żeby uzyskać ja 

największą kwotę w przyszłości wsparcia na obszary wiejskie. My jako marszałkowie, jako 

samorządy, regiony, skupione w Komitecie Regionów reprezentujemy też jednolite 

stanowisko, żeby środki na wsparcie regionów były utrzymane. My jako pierwsi podpisaliśmy 

porozumienie w sprawie polityki spójności, czyli środków na rozwój regionalnym, czyli to o 

czym tutaj rozmawiamy te 4 mln, które otrzymaliście składając wnioski to jest właśnie ta 

polityka spójności, żeby to było kontynuowane. Staramy się faktycznie żeby też to w jak 

największym stopniu utrzymać, natomiast to zależy również w dużej mierze od tej dużej 

polityki jaka jest, jak jest postrzegana Polska w Unii Europejskiej. To wszystko ma wpływ na 

to. Natomiast też trzeba wiedzieć, ze budżet w następnej perspektywie może być mniejszy, 

ponieważ jest Brexit, czyli odejście Wielkiej Brytanii; bo są inne priorytety, czyli uchodźcy 

itd. Może być tych środków mniej. Ale miejmy nadzieję, że regiony takie jak województwo 

podlaskie, które znajdują się na granicy Unii Europejskiej, peryferyjne. Osobiście staram się 

działać w takiej konferencji regionów peryferyjnych i nadmorskich, my jako jedyny region z 

Polski uczestniczymy, żeby lobbować też te nasze interesy do Parlamentu Europejskiego do 

Komisji Europejskiej, żeby tą politykę wsparcia takich regionów biednych jak nasze. Bo my 

jeszcze cały czas doganiamy zachód i centralną Polskę, nie jest to takie proste. Ale myślę, że 

w przyszłości i te kryteria co mówił przewodniczący będą inne, bo już w tej chwili kryteria z 

PROW, które ustalał Komitet Sterujący przy Ministerstwie Rolnictwa i my nie mieliśmy 

dużego wpływu na to, bo to jest program krajowy. Program Rozwoju Obszarów Wiejskich 

jest krajowy, natomiast Regionalny Program Operacyjny jest nasz. Nie chce wchodzić w 

szczegóły, ale z punktu widzenia samorządu to jest ważne, że są różne programy. Dużo 

spraw, które mogliśmy zrealizować też nie zostały zaplanowane w tym naszym programie 

operacyjnym i też boleje nad tym, że też nie udało się wesprzeć bardziej. Strategia Rozwoju 

Województwa została opracowana tak, że jest parcie obszaru białostockiego, a mniejsze 
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wsparcie całego województwa. Myślę, że w następnej perspektywie jeżeli będę dalej radnym 

będę starał się, aby ta strategia była bardziej równomierna. Oby tylko te środki były też 

przynajmniej na tym samym poziomie, albo nawet większe. To tak w kwestii uzupełnienia, 

żebyście Państwo mieli świadomość jak to wszystko się rozgrywa. Czasami dużo czasu trzeba 

poświęcić na przygotowanie, a jak mamy coś źle przygotowane to później nawet z wydaniem 

mamy problemy. Dlatego tak to czasami bywa. Ale myślę, że będzie dobrze. Dziękuję 

bardzo.”  

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski podziękował za wystąpienie i złożył w 

imieniu własnym, Burmistrza, Wysokiej Rady, Sołtysów oraz wszystkich mieszkańców 

gminy Szepietowo życzenia wielkanocne.  

 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński opuścił obrady. 

Radny Marek Pabich przybył na obrady. 

 

Ad.6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami.  

 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady 

Pani Danuta Pawłowska. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

 

W związku z wcześniejszym wystąpieniem Marszałka Województwa Podlaskiego 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o przyjęcie informacji o pracy Burmistrza. 

Uwag do informacji nie zgłoszono 

Przeprowadzono głosowanie, 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 

za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

 

Ad.7. Informacja na temat kosztów eksploatacji świetlicy, w tym wynajmu Izby 

Tradycji w Wojnach Szubach za 2017 rok. 

Informację przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szepietowie za 2017 r. 
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Przewodniczący zwrócił się do Radnych z pytaniem, czy w związku z faktem, iż 

sprawozdanie będące przedmiotem niniejszego punktu było szczegółowo przedstawiane na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej jest potrzeba kolejnej prezentacji treści? 

Radni jednogłośnie stwierdzili, że nie ma takiej potrzeby.  

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2018. 

Propozycja zmian w budżecie została przedstawia przez Skarbnik Gminy Panią Annę 

Wiśniewską. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 

Głos zabrał: 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński zwrócił uwagę na fakt, iż przedstawiony przez 

Przewodniczącego Rady projekt uchwały różni się od projektu, który radni posiadają w 

swoich materiałach. 

Pani Marlena Stypułkowska wyjaśniła, iż w związku z dokonanymi w dniu wczorajszym 

zmianami związanymi ze zwiększeniem wydatków inwestycyjnych wynikających  

rozstrzygnięć przetargowych w dniu dzisiejszym Radni otrzymali informację o zmianach i 

zaktualizowany załącznik inwestycyjny.  

Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy w celu zapewnienia Radnym zaktualizowanej 

treści uchwały. Po zakończonej przerwie Przewodniczący Rady ponownie zapoznał Radnych 

z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 9 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 1 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 3 głosów.   

 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2018 została podjęta.  

(uchwała Nr XXXII/232/18 dołączona do protokołu) 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2018-2024. 

Z propozycją zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2021 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2018-2024 zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna 

Wiśniewska. 

Radni nie zabrali głosu. 
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Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały – 10 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 1 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 2 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXXII/233/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Podlaskiego. 

Burmistrz wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały wyjaśniając, iż chodzi o środki na 

dofinansowanie budowy chodnika w miejscowości Pułazie-Świerże przy drodze 

wojewódzkiej. „Nie podjęliśmy uchwały takiej fizycznej w sprawie wyrażenie woli udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa. W budżecie środki są zabezpieczone jeszcze na 

poprzedniej sesji tylko formalnie nie mamy podjętej uchwały o przekazaniu tych środków 

Województwu Podlaskiemu.” 

 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXXII/234/18 dołączona do protokołu) 

 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Szepietowo na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

Z wnioskiem o podjęcie uchwały wystąpił Burmistrz informując, iż konieczność podjęcia 

uchwały wynika z ordynacji wyborczej i wiąże się ze zbliżającymi się wyborami 

samorządowymi jak również z innymi, które będą w przyszłym roku: „Podział Gminy na 

okręgi wyborcze proponujemy zostawić taki jak był wcześniej. Co prawda był wniosek na 

ostatniej komisji, żeby przesunąć jedną miejscowość do innego okręgu i wydawało się to 

logiczne. Natomiast na dzień dzisiejsza nie ma formalnej możliwości żeby to zrobić, w 

związku z tym okręgi wyborcze pozostałyby bez zmian.” 

 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
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Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXXII/235/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Szepietowo na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

Z wnioskiem o podjęcie uchwały wystąpił Burmistrz Szepietowa. Ponadto Burmistrz 

wyjaśnił, że: „trwa modernizacja budynku Urzędu Miejskiego i docelowo po zakończonym 

remoncie siedzibę obwodowej komisji, która mieści się w straży, gdzie jest trudny dostęp 

przeniesiemy do urzędu. Myślę, że dopiero przy następnych wyborach kiedy już wszystko 

będzie skończone. Na pewno będzie wygodniej, budynek na parterze będzie dostępny dla 

osób niepełnosprawnych. Docelowo tak zakładamy. Natomiast do tych wyborów prosiłbym, 

aby te miejsca do głosowania zostały tak jak dotychczas.”  

 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXXII/236/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Zakładu Wodociągów, 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie. 

Z tematem uchwały zapoznał Burmistrz informując, iż chodzi o wprowadzenie do statutu 

zapisu umożliwiającego wprowadzenie do ZWKiO etatu pomocy administracyjnej: „W tej 

chwili tak jak Państwo wiecie Pan Wysocki nie ma zastępcy i nie jest planowane zatrudnianie 

osoby na stanowisko zastępcy kierownika zakładu. Natomiast jest potrzebna osoba do obsługi 

całej biurokracji w Zakładzie. W związku z tym Zakład Wodociągów zwrócił się z prośbą, 

aby w statucie taki etat się pojawił. Nie wiąże się to z dodatkowym zatrudnieniem, ponieważ 

osoba która w tej chwili jest na pracach interwencyjnych z Urzędu Pracy pozostałaby jako 

pracownik Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowo.” 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie porządku obrad. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXXII/237/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad.  15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szepietowo w 

2018 roku. 

Z wnioskiem o podjęcie uchwały wystąpił Burmistrz Szepietowa informując, iż Gmina co 

roku ma obowiązek przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi: „Podobnie jak 

w latach ubiegłych schroniskiem dla zwierząt do którego będziemy przekazywali bezdomne 

zwierzęta schwytane na terenie gminy będzie schronisko dla bezdomnych zwierząt w 

Radysach, gmina Biała Piska. Schronisko to będzie miało obowiązek zapewnienia właściwej 

pielęgnacji i profilaktyki; zapewnienie dożywotniego pobytu dostarczonych zwierząt; 

zapewnienie właściwego wyżywienia i warunków bytowych dla zwierząt; zapewnienie 

niezbędnego personelu, a przede wszystkim odłowienie tych wałęsających się zwierząt na 

terenie naszej gminy. Jeśli chodzi o opiekę nad zwierzętami rannymi w wypadkach to mamy 

umowę z Panią dr Maciąg, czyli tak jak w ubiegłym roku Gabinet Elżbieta Maciąg, Konrad 

Maciąg ulica Główna 58. Nawet jest podany numer telefonu, na który trzeba zgłaszać do Pani 

Maciąg sytuacje w których jakieś ranne zwierzę potrzebuje pomocy  weterynaryjnej. Budżet 

na opiekę nad zwierzętami bezdomnymi podobnie ja w ubiegłym roku 60.000 zł. Mamy taki 

obowiązek, żeby ten program przyjąć i zabezpieczyć opiekę tym zwierzętom.” 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Henryk Stypułkowski: „Panie Burmistrzu czy pamięta Pan ile wydano w ubiegłym 

roku?” 

Burmistrz poinformował, że całość nie została wydana. Natomiast kwota jest większa niż w 

poprzednim okresie, ponieważ dwa lata temu bardzo dużo pomogło Stowarzyszenie Empatia 

z Ciechanowca. Natomiast obecnie jest problem ze znalezieniem domów dla bezdomnych 

zwierząt.” 

Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska poinformowała: „opłaty za usługi weterynaryjne 

bezdomne zwierzęta, które świadczy gabinet 7.440 zł za rok, natomiast obserwacja i 

umieszczenie w schronisku 31.700 tj. 17 psów i 12 szczeniaków.” 

Burmistrz: „Obserwujemy takie zjawisko, że najwięcej bezdomnych psów pojawia się na 

granicy gminy. Niestety chyba tak jest, że gminy pewnie się trochę wymieniają tymi 

zwierzętami, bo jest dużo zgłoszeń w okolicach Wojen przy tej drodze do Piętk jak ktoś od 

Klukowa jedzie to sobie wyrzuci. Na Wylinach. Po prostu chyba tak to działa. Natomiast 

przepisy weterynaryjne ja nie znam szczegółów, ale rozmawiałem z lekarzem weterynarii 

powiatowym i powiedział, że będzie zaostrzenie tych wymogów wobec Gminy i będzie 

kontrolowane przez weterynarię czy te schroniska są, czy Gmina ma rzeczywiście rzetelną 

organizację tej opieki nad zwierzętami bezdomnymi. Jeśli chodzi o naszą Gminę to  nie mają 

żadnych  zastrzeżeń, umowa jest i te zwierzęta rzeczywiście przekazujemy. Natomiast nie w 
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każdej Gminie tak jest, podobno w części Gmin jest to załatwiane inaczej, ale inaczej już 

podobno się w tym momencie nie da.” 

 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie porządku obrad. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXXII/238/18 dołączona do protokołu) 

 

 

Ad. 16. Odpowiedzi na interpelacje. 

Ze względu na brak interpelacji Przewodniczący  Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Ad. 17. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Marek Pabich: „Rozpatrywaliśmy dwa miesiące temu na komisjach prośbę 

mieszkańców wsi Dąbrowa Gogole odnośnie zrobienia drogi tej krótkiej łącznika, w którym 

przeszkadzało nam był tak ciągle punkt zwężenia drogi. Rozmawialiśmy o zrobieniu 

spotkania z mieszkańcami i stronami spornymi. Do tej pory nie ma żadnej informacji czy było 

to spotkanie, czy będzie i co jest podjęte w tej sprawie.” 

Burmistrz: „Spotkanie z mieszkańcami miejscowości Dąbrowa Gogole było 19 lutego w 

Urzędzie Miejskim. Byli wszyscy za wyjątkiem jednej osoby, ale to podobno osoba, która nie 

jest konfliktowa i powinna się zgodzić. Ustalenie były takie, że po wyznaczeniu przez geodetę 

przebiegu granic drogi – będzie to pierwsza czynność. Wstępnie wszyscy wyrazili zgodę na 

przesunięcie, jeśli nie będzie to wielka ingerencja w działki. Nawet była ta osoba u której jest 

największe zwężenie i wiąże się to z przesunięciem płotu i Pan ten powiedział, że może się 

zgodzi. Także w tej chwili będzie wyznaczany przebieg tej drogi i później jeszcze ponowne 

spotkanie z mieszkańcami.” 

 

Ad.18  Zakończenie obrad.  

 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad XXXII Sesji 

Rady Miejskiej Przewodniczący Rady zamknął obrad i zaprosił na kolejną sesję. 

Przewodniczący Rady złożył życzenia Wielkanocne obecnym. 

 

 

 

Protokołowała 

Marlena Stypułkowska    Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

               Sławomir Czarkowski  


